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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

lnmiddels speelt RBC Roosendaal al ruim 't0 jaar geen betaald voetbal meer.

Binnen de club is nog steeds ambitie om op een hoger plan te komen.

Op dit moment is sprake van groei zowel op sportief gebied als in ledenaantal.

Ook zijn er nieuwe ontwikkelingen rond Stadsoevers, waarbij de accommodatie geÏntegreerd zal

worden in het hele gebied. Op korte termijn zullen de opleidingen van het CIOS, de Fontys

Hogeschoolalsmede Sport Service Noord-Brabant hun intrek nemen in het stadion.

Beweging alom dus.

Enige tijd geleden heeft een oriënterend gesprek plaatsgevonden tussen RBC en wethouder omtrent

mogelijkheden binnen Stadsoevers.

Wij hebben de volgende vragen voor u.

1. Kunt u aangeven welke afspraken er gemaakt zijn?
2. Er is een dringende behoefte aan een 2e veld. ln hoeverre wordt dit meegenomen in de

ontwikkeling van Stadsoevers?
3. Zowel de achterkant als zijkanten van het stadion zijn onderhevig aan vernielingen c.q. enorme

graffiti oppervlakken. Bent u bereid om in gesprek te gaan met de club om hierover tot een

oplossing te komen?
4. Bent u van plan, gezien de voortvarendheid waarmee Stadsoevers vorm krijgt, om op korte

termijn met hen te kijken naar de toekomstmogelijkheden? Wanneer denkt u ons hierover te

kunnen informeren?
Wij zien met belangstelling uw antwoorden tegemoet.

Namens de fractie van WD,

Kees Verstraten, Sanneke Vermeulen en Gerard van Zalinge
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Op 20 november 2019 hebben wij met een vertegenwoordiging van RBC gesproken. ln dat
gesprek is verkennend gesproken over de toekomst. Er zijn in dit gesprek geen concrete
vervolgafspraken gemaakt.

ln de mogelijkheid voor een 2de veld is niet voorzien in de ontwikkelingen van Stadsoevers. ln

2017 is een kunstgras voetbalveld aangelegd bij op sportpark Hulsdonk bij DVO'60. Met
DVO '60 en RBC zijn destijds afspraken gemaakt over het gezamenlijke gebruik van dit veld
om daarmee te voorzien in de behoefte van RBC voor een extra veld.

De eigenaren van het stadion zijn verantwoordelijk voor onderhoud en beveiliging van het
stadion. De vereniging is geen eigenaar van het stadion. Sinds het aantreden van de nieuwe
eigenaren is de gemeente in goed gesprek met hen over de plannen die zij hebben met het
stadion en de ontwikkeling van het gebied rond het stadion.

Wij zijn bereid om in gesprek te gaan met RBC over de toekomstmogelijkheden van de
vereniging. Wij zullen de raad hierover in april informeren.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


